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Bruggeman uit handen van de voorzitter van 
de Nederlandse Hydrologische Vereniging 
een blijk van erkenning vanwege zijn bijzon- 
dere verdiensten in de hydrologie. De erken- 
ning betreft in het bijzonder de kroon op het 
werk van Bruggeman, het boek <Analytica1 
solutions of geohydrological problems)). 
Het boek, dat.met subsidie van het RIVM 
vorig jaar door Elsevier is uitgegeven, is zó 
dik dat het de redactie van Stromingen nog 
niet is gelukt het besproken te krijgen. 

De overhandiging van de blijk van erken- 
ning werd voorafgegaan door beschouwin- 
gen van een aantal voormalige collega's: 
prof.dr. Co de Vries, dr.ir. Kees Maas, prof. 
dr.ir. Cees van den Akker en prof.dr.ir. Cees 
Verruijt hielden een korte voordracht. 
Bruggeman blijkt voor allen een voorbeeld 
te zijn geweest. 

Co de Vries maakte duidelijk dat aan de 
verschijning van Bruggemans boek histori- 
sche betekenis moet worden gegeven, een 
moment dat  zeker aandacht verdient in het 
geval een NHV-commissie over een paar 
jaar het boek 'Anderhalve eeuw hydrolo- 
gisch onderzoek' wil bijwerken tot 'Twee 
eeuwen hydrologisch onderzoek'. De Vries 
beschreef het boek van Bruggeman onder 
andere als "een degelijk theoretisch grond- 
stuk" en een "gastvrij bouwwerk. Het is 
zelfs of "dankzij deze bijbel de geohydrologie 
is geopenbaard. Bruggeman heeft zich met 
dit boek een monument geschapen." 

Kees Maas wilde altijd al als Gijs Brug- 
geman worden en heeft dan ook veel van 
hem afgekeken. Tot veler verbazing vertelde 

hij dat Bruggeman geen vakliteratuur leest. 
Het deed Maas dan ook genoegen dat tussen 
de slechts 11 titels die als referentie in het 
zeer dikke boek staan vermeld toch één 
artikel staat, te weten dat van Hemker en 
Maas in Journal of Hydrology (1987). Zo 
heeft Bruggeman ook nog wat van Kees 
Maas afgekeken. 

De toespraken werden op aangename 
wijze afgewisseld door een impressionisti- 
sche pianovoordacht van Patricia Verhagen: 
watermuziek van Debussy en Ravel. Na het 
buitengewoon geslaagde intermezzo bleek 
Verhagen en passant - en tot groot plezier 
van de tientallen aanwezigen - ook nog eens 
dr.mr.ir. te zijn. 

Ook Cees van den Akker memoreerde hoe 
Bruggeman al vanaf het begin werkte aan 
wat ook wel de 'flora van de analytische 
oplossingen' werd genoemd. Bruggeman 
mocht niet gestoord worden, want: "Hij is 
met een boek bezig". Van den Akker: "Brug- 
geman had al oplossingen voor vragen die 
wij nog moesten bedenken". Toen Van den 
Akker in 1981 terugkwam bij het RID was 
het boek nog niet klaar: Bruggeman schreef 
nog steeds zijn boek. De jaren verstreken en 
Bruggeman schreef zijn boek. Vijftien jaar 
later was het boek bijna klaar: het werd 
eindelijk uitgetikt door Elsevier. Weer een 
paar jaar later - het was inmiddels 1998 - 
was het boek toch echt bijna klaar, reden 
voor een bijeenkomst in de tuin van Gijs 
Bruggeman. Het duurde nóg een jaar voor- 
dat het daadwerkelijk verscheen. 

Cees Verruijt vertelde dat hij het 
betreurde dat hij nog geen 75 jaar was, de 
leeftijd waarop professor Josseling de Jong 
op z'n top was. Hierna volgden in hoog 
tempo een groot aantal overhead sheets 
gevuld met partiële differentiaalvergelijkin- 
gen van een begrijpelijke soort, aan de hand 
waarvan Verruijt duidelijk maakte dat de 
oplossing voor een probleem soms in een 
ander vakgebied (in dit geval de natuur- 
kunde) al is bedacht. 
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Hierna reikte de voorzitter van de Neder- medewerker dient te zijn - "doe eens wat 
landse Hydrologische Vereniging, Bert van aan je imago", hoorde Bruggeman ooit - 
Ee, een zware sculptuur van messing in de wordt dat soort mensen snel over het hoofd 

) vorm van een zogenaamde kromme d (3) uit. gezien. Het is goed dat de Nederlandse 
hydrologen dit inzicht hebben gehad en 
ernaar hebben gehandeld. Niet voor niets 
werd Gijs Bruggeman ooit in één adem met 
Einstein genoemd. 

Michael van der Valk 

Impressies van het World Water Forum 

De bezoekers van het World Water Forum 
waren zeer gemêleerd: politici, sociale- en 
natuurwetenschappers, technici, lokale 
bevolking en vertegenwoordigers van Niet- 
Gouvernementele Organisaties. Bovendien 
was het werkelijk een World Water Forum 
want zeer vele (ook niet-westerse) nationali- 
teiten waren aanwezig. Het was dus een 
mooie gelegenheid om het waterbeheer van- 
uit verschillende perspectieven te beschou- 
wen. Het hoofddeel van het Forum bestond 
uit watergerelateerde regionale (alle wereld- 
delen inclusief Antarctica) en themapresen- 
taties. Een aantal behandelde thema's zijn: 
dammen, megasteden, vrouwen, privatise- 
ring, natuur, infrastructuur, lokaal bestuur, 
inheemse bevolking en onderwijs. De pre- 
sentaties waren meestal in de vorm gegoten 
van een vier tot zes personen tellend des- 
kundigenpanel waarvan de leden elk een 
lezing van een minuut of 20 hielden. Ver- 
volgens gingen de microfoons open voor de 
zaal: meestal het interessantere onderdeel. 
Bij iedere themagroep zat een rapporteur 
wiens verslag naar de ministeriële conferen- 
tie, die op de éénnalaatste dag plaats vond, 
werd doorgestuurd. Achteraf gezien hebben 
deze rapportjes weinig invloed gehad omdat 
de conceptverklaring van de ministers, die 


